
Výpis z jednání zastupitelstva obce Křečkov ze dne 25.9.2024 
 
Přítomni: Markéta Jeníková, Mgr. Veronika Raulová, Mgr. Gabriela Beková, Tomáš Stuchlík, 
Ing. Jaroslav Málek 
 
Hosté: D. Vrchotová, L. Soóky, Bošková L. 
 
 
Program jednání: 
1) Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele  

2)   Schválení programu 

3)   Kontrola a projednání zápisu ze dne 23.07.2024 

4)   Rozpočtové opatření č. 8/2024  

5)   Sportovní hala v obci Křečkov 

6)   Dohoda o vytvoření společného školského obvodu spádové ZŠ 

7)   Různé 

8)   Diskuse 

9)   Závěr 
 

 
Závěry jednání: 

 

Ad 1) Zastupitelstvo obce po projednání určilo ověřovatele zápisu: Tomáše Stuchlíka, 
Ing. Jaroslava Málka, zapisovatelem je určena Mgr. Veronika Raulová. 
 
Ad 2) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo program jednání.  
 
Ad 3) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

ze dne 23. 07. 2024. 

Ad 4) Zastupitelstvo obce projednalo úpravu rozpočtu obce a bere na vědomí 
rozpočtové opatření č. 8/2024. 
 
Ad 5) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Dodatek č.2 ke smlouvě o dílo č. 

3024035 na stavbu „Sportovní hala v obci Křečkov“. 

Ad 6) Zastupitelstvo obce po projednání schválilo Dohodu o vytvoření společného 

školského obvodu spádové ZŠ T. G. Masaryka Poděbrady, Školní 556, okres Nymburk. 

Zastupitelstvo obce po projednání schválilo vydání obecně závazné vyhlášky č. 1/2024 

o stanovení částí společného školského obvodu Základní školy T. G. Masaryka 

Poděbrady, Školní 556, okres Nymburk. 

Ad 7)  

SDH Křečkov bude vyslána do obce Zátor dne 27.9. a 28.9.2024 na manuální výpomoc, 

bude nakoupen materiál, který obec Zátor aktuálně vypisuje (hadice, apod.). V plánu 

 



je podpořit obec Zátor finanční pomocí na transparentní účet obce Zátor. Pan Tomáš 

Stuchlík zjistí okolnosti, které budou vycházet z konkrétních požadavků a situace v obci 

Zátor o kompetentní osoby. 

Podněty od zúčastněných občanů obce: 

- Úprava cesty u fotbalových kabin – bude řešeno 

- Úprava dopravního značení u fotbalového hřiště, především kvůli zajištění 

parkování a bezpečnosti kolem hřiště – bude řešeno 

- Obeslání sportovních klubů o zákazu parkování kolem fotbalových kabin – bude 

řešeno 

- Dotaz na ÚZplánu změna 1. – zatím nejsou žádné informace 

- Dotaz na ÚZplánu změna 2. – bylo odpovězeno 

- Schůzka s panem architektem ÚZplánu - bude naplánována pracovní schůzka 

- Termín na dokončení ulice Květinové – konec měsíce října 2024 

- Těžba dřeva v obecním lesem – bude konzultováno s lesním hospodářem 

- Úprava mobilního rozhraní webových stránek obce Křečkov – bude zajištěno 

Ad 8) diskuse byla vedena k jednotlivým bodům v průběhu jednání.  

 

 

 


